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Prof. Krzysztof Bielecki – polski lekarz chirurg i nauczyciel
akademicki  ma  za  za  złe  władzy,  że  straszy  społeczeństwo
koronawirusem.  Mówi,  iż  należy  walczyć  z  pandemią,  a  nie
szerzyć  strach.  „Brońmy  się  tym,  o  czym  wiemy,  że  działa
skutecznie […] Od strachu nie wyzdrowiejemy. Po to mamy rozum
i myślimy, [żeby zwalczyć pandemię – przyp. red.]” – oznajmia
lekarz.  Zdaniem  prof.  Bieleckiego  pandemia  niebawem  się
skończy,  ponieważ  większość  społeczeństwa  przechoruje
covid-19. „Pamiętajmy, że covid-19 to nie jedyna choroba, na
którą obecnie cierpią ludzie!” – przypomina. Dodaje, że w
dzisiejszych  czasach  uczy  się  wyłącznie  specjalistów
medycznych, a nie lekarzy. Należy więc powrócić do starego
modelu  nauczanie  lekarzy,  czyli  nauka  na  zasadzie  mistrz-
uczeń.
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